
PROTOKÓŁ NR LXXXIII/1/2010 

z LXXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 9 listopada 2010 r.  

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

Na  ustawowy  stan  38  radnych  w  LXXXIII  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa, 

według listy obecności, uczestniczyło 37 radnych, co stanowi wymagane quorum dla 

prawomocności obrad (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

  Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  dokonał 

otwarcia LXXXIII sesji Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

– Pana gen. bryg. rez. dr inż. Tomasza Bąka, 

– Pana Bartosza Pomianka – Kierownika projektu ʺDo kariery na skrzydłach – studiuj 

Aviation Managementʺ, 

– Radnych Miasta Rzeszowa, 

– Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca, 

– Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Stanisława Sienko, 

– Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Marka Ustrobińskiego, 

– Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Henryka Wolickiego, 

– Skarbnika Miasta Rzeszowa Panią Janinę Filipek,  

– Sekretarza Miasta Rzeszowa Pana Marcina Stopę (lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu), 

– Przedstawicieli  Rad  Osiedlowych  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  3  do 

protokołu); 

– Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników  jednostek  organizacyjnych 

Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 

– przybyłych  zaproszonych  gości  oraz  mieszkańców  (lista  obecności  stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu). 

 

 

Następnie Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – 

przedstawił proponowany porządek obrad LXXXIII sesji: 

 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

(druk nr: LXXXIII/19/2010). 

 

2. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 

2010 r. (druk nr: LXXXIII/21/2010). 

 



3. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 

miasta Rzeszowa na 2010 r. (druk nr: LXXXIII/23/2010). 

 

4. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  emisji 

obligacji (druk nr: LXXXIII/22/2010). 

 

5. Uchwała  w  sprawie  zmian  w  planie  finansowym  Funduszu  Gospodarki 

Zasobem  Geodezyjnym  i  Kartograficznym  na  2010  rok  (druk  

nr: LXXXIII/20/2010). 

 

6. Uchwała w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta przyjmowanej  jako 

podstawa obliczania podatku rolnego za 2011 rok na obszarze Gminy Miasto 

Rzeszów (druk nr: LXXXIII/24/2010). 

 

7. Uchwała  w  sprawie  wzoru  deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz 

wzoru  informacji  o  nieruchomościach  i  obiektach  budowlanych  (druk  

nr: LXXXIII/25/2010). 

 

8. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek rolny oraz wzoru informacji 

o gruntach (druk nr: LXXXIII/26/2010). 

 

9. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek leśny oraz wzoru informacji 

o lasach (druk nr: LXXXIII/28/2010). 

 

10. Uchwała  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  (druk  

nr: LXXXIII/29/2010). 

 

11. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasenta  i  określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr: LXXXIII/27/2010). 

 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w  sprawie wyrażenia 

zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż  prawa  wieczystego  użytkowania 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Przemysłowej  w  Rzeszowie  i  udzielenia 

bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości (druk nr: LXXXIII/1/2010). 

 

13. Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółka  z  o.  o.  (druk  

nr: LXXXIII/6/2010). 

 

14. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  (druk  

nr: LXXXIII/2/2010). 
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15. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  (druk  

nr: LXXXIII/3/2010). 

 

16. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Ks. Jerzego Popiełuszki w Rzeszowie na czas nieoznaczony 

(druk nr: LXXXIII/4/2010). 

 

17. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  ulicy  Warneńczyka  (druk  

nr: LXXXIII/7/2010). 

 

18. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  nieruchomości 

położonych  przy  ul.  Krakowskiej  64C  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony 

(druk nr: LXXXIII/9/2010). 

 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

pomiędzy  Gminą  Miasto  Rzeszów,  a  Spółdzielnią  ZODIAK  w  Rzeszowie 

(druk nr: LXXXIII/11/2010). 

 

20. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  i  wniesienie  jako 

wkładu  niepieniężnego  (aportu)  prawa  wieczystego  użytkowania 

nieruchomości,  położonej  przy  ul.  B.  Żeleńskiego  w  Rzeszowie  na  rzecz 

Miejskiego  Zarządu  Budynków Mieszkalnych  Spółka  z  o.  o. w  Rzeszowie 

(druk nr: LXXXIII/13/2010). 

 

21. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

zabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  Placu  Wolności  6  (druk  

nr: LXXXIII/16/2010). 

 

22. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie (druk nr: LXXXIII/5/2010). 

 

23. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie (druk nr: LXXXIII/8/2010). 

 

24. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

(druk nr: LXXXIII/10/2010). 

 

25. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze  przetargu  nieruchomości 

położonych w Rzeszowie (druk nr: LXXXIII/14/2010). 

 

26. Uchwała  w  sprawie  aktualności  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa  i miejscowych planów 
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27. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszarów, na których nastąpiło zniszczenie 

lub  uszkodzenie  obiektów  budowlanych  w  wyniku  osunięcia  ziemi  (druk  

nr: LXXXIII/17/2010). 

 

28. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  203/15/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000 

„Wzgórza staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie, w części oznaczonej 

na rysunku planu konturem od 1 do 35 (druk nr: LXXXIII/18/2010). 

 

29. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  212/24/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  71/1/2004  na 

osiedlu  „Krakowska  Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego  

a ul. W. Zbyszewskiego w Rzeszowie. 

 

30. Uchwała w  sprawie  uchwalenia  zmiany Nr  178/5/2009 Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych  

i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie. 

 

31. Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Miasta Rzeszowa na 2011 rok (druk nr: LXXXIII/12/2010). 

 

32. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w  sprawie określenia 

zadań z zakresu  rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudniania osób 

niepełnosprawnych,  z  uwzględnieniem  planu  finansowego  Państwowego 

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  2010  rok  (druk  

nr: LXXXIII/15/2010). 

 

33. Informacja  o  stanie  i  zakresie  przygotowań  do  realizacji  projektu 

„Zintegrowany transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”. 

34. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

35. Zapytania i interpelacje. 
 

36. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –

poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 

porządku obrad: 

– wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad 

w  punkcie  1a  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa na 2010 r.; 

 

– wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w punkcie 4a projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty 

do kapitału zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów 

Sp. z o. o. na pokrycie straty; 

 

– wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w  punkcie  25a  projektu  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości 

położonej przy ul. Dymnickiego w Rzeszowie  (projekt uchwały  stanowi  załącznik  

nr  6 do protokołu). Pan Konrad Fijołek  – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa 

poinformował,  że Komisja Gospodarki Komunalnej  i  Inwestycji wnioskowała,  aby 

nie wprowadzać w/w projektu uchwały do porządku obrad; 

 

– wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w  punkcie  25b  projektu  uchwały  w  sprawie  świadczenia  przez  Gminę  Miasto 

Rzeszów działalności w zakresie telekomunikacji; 

 

– wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w  punkcie  32a  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Zintegrowanego  Planu 

Rozwoju Transportu Publicznego Rzeszowa na lata 2010 – 2015; 

 

– wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w punkcie 30a projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów 

do projektu pod nazwą „Kreatywny nauczyciel”. 

 

Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w  punkcie  1a  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa na 2010 r. został przyjęty jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w punkcie 4a projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty 

do kapitału zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o. o. 

na pokrycie straty został przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 
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Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w  punkcie  25a  projektu  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości 

położonej przy ul. Dymnickiego w Rzeszowie nie uzyskał wymaganej liczby głosów. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych, 21 radnych było przeciwnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.  

 

Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w  punkcie  25b  projektu  uchwały  w  sprawie  świadczenia  przez  Gminę  Miasto 

Rzeszów  działalności  w  zakresie  telekomunikacji  został  przyjęty  jednomyślnie  

(36 głosami „za”). 

 

Radny Pan Robert Kultys – zaproponował, aby projekt uchwały w  sprawie 

przyjęcia Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu Publicznego Rzeszowa na lata 

2010 – 2015 umieścić w punkcie 11a, a informację o stanie i zakresie przygotowań do 

realizacji  projektu  „Zintegrowany  transport  publiczny miasta  Rzeszowa  i  okolic” 

przesunąć z punktu 33 do punktu 11b. 

Radny  Pan  Kazimierz  Greń  –  zgodził  się  z  Radnym  Panem  Robertem 

Kultysem, że projekt uchwały należy umieścić w punkcie 11a. 

 

Radny Pan Jan Mazur – zgłosił wniosek przeciwny. Podkreślił, że wszystkie 

punkty  porządku  obrad  są  tak  samo  ważne  i  umiejscowienie  projektu  uchwały  

w  sprawie  przyjęcia  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju  Transportu  Publicznego 

Rzeszowa na lata 2010 – 2015 w punkcie 32a jest właściwe. 

 

Przystąpiono do głosowania:  

 

Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w  sprawie przyjęcia Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu 

Publicznego  Rzeszowa  na  lata  2010  –  2015  został  przyjęty  34  głosami  „za”,  bez 

głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  

 

Wniosek  o  umieszczenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 

Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu Publicznego Rzeszowa  na  lata  2010  – 

2015 w punkcie 32a poparło 17 radnych. 

 

Wniosek  o  umieszczenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 

Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu Publicznego Rzeszowa  na  lata  2010  – 

2015 w punkcie 11a poparło 20 radnych. 

 

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju 

Transportu  Publicznego  Rzeszowa  na  lata  2010  –  2015  został  umieszczony  

w punkcie 11a porządku obrad. 
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Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wprowadzenie do porządku obrad  

w punkcie 30a projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów 

do projektu pod nazwą „Kreatywny nauczyciel” został przyjęty 34 głosami „za”, bez 

głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 

 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił 

wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  33  –  informacji  o  stanie  i  zakresie 

przygotowań  do  realizacji  projektu  „Zintegrowany  transport  publiczny  miasta 

Rzeszowa  i  okolic”  z  uwagi  na  fakt wprowadzenia  do  porządku  obrad  projektu 

uchwały dotyczącego w/w zagadnienia.  

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 33 – informacji o stanie i zakresie 

przygotowań  do  realizacji  projektu  „Zintegrowany  transport  publiczny  miasta 

Rzeszowa i okolic” – został przyjęty 27 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 

6 głosach wstrzymujących. 

 

Porządek obrad LXXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

(druk nr: LXXXIII/19/2010). 

 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

3. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 

2010 r. (druk nr: LXXXIII/21/2010). 

 

4. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 

miasta Rzeszowa na 2010 r. (druk nr: LXXXIII/23/2010). 

 

5. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  emisji 

obligacji (druk nr: LXXXIII/22/2010). 

 

6. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  dopłaty  do  kapitału 

zapasowego  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Komunikacyjnego  –  Rzeszów  

Sp. z o. o. na pokrycie straty. 
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7. Uchwała  w  sprawie  zmian  w  planie  finansowym  Funduszu  Gospodarki 

Zasobem  Geodezyjnym  i  Kartograficznym  na  2010  rok  (druk  

nr: LXXXIII/20/2010). 

 

8. Uchwała w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta przyjmowanej  jako 

podstawa obliczania podatku rolnego za 2011 rok na obszarze Gminy Miasto 

Rzeszów (druk nr: LXXXIII/24/2010). 

 

9. Uchwała  w  sprawie  wzoru  deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz 

wzoru  informacji  o  nieruchomościach  i  obiektach  budowlanych  (druk  

nr: LXXXIII/25/2010). 

 

10. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek rolny oraz wzoru informacji 

o gruntach (druk nr: LXXXIII/26/2010). 

 

11. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek leśny oraz wzoru informacji 

o lasach (druk nr: LXXXIII/28/2010). 

 

12. Uchwała  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  (druk  

nr: LXXXIII/29/2010). 

 

13. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasenta  i  określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr: LXXXIII/27/2010). 

 

14. Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju  Transportu 

Publicznego Rzeszowa na lata 2010 – 2015. 

 

15. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w  sprawie wyrażenia 

zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż  prawa  wieczystego  użytkowania 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Przemysłowej  w  Rzeszowie  i  udzielenia 

bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości (druk nr: LXXXIII/1/2010). 

 

16. Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółka  z  o.  o.  (druk  

nr: LXXXIII/6/2010). 

 

17. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  (druk  

nr: LXXXIII/2/2010). 

 

18. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  (druk  

nr: LXXXIII/3/2010). 
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19. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Ks. Jerzego Popiełuszki w Rzeszowie na czas nieoznaczony 

(druk nr: LXXXIII/4/2010). 

 

20. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  ulicy  Warneńczyka  (druk  

nr: LXXXIII/7/2010). 

 

21. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  nieruchomości 

położonych  przy  ul.  Krakowskiej  64C  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony 

(druk nr: LXXXIII/9/2010). 

 

22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

pomiędzy  Gminą  Miasto  Rzeszów,  a  Spółdzielnią  ZODIAK  w  Rzeszowie 

(druk nr: LXXXIII/11/2010). 

 

23. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  i  wniesienie  jako 

wkładu  niepieniężnego  (aportu)  prawa  wieczystego  użytkowania 

nieruchomości,  położonej  przy  ul.  B.  Żeleńskiego  w  Rzeszowie  na  rzecz 

Miejskiego  Zarządu  Budynków Mieszkalnych  Spółka  z  o.  o. w  Rzeszowie 

(druk nr: LXXXIII/13/2010). 

 

24. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

zabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  Placu  Wolności  6  (druk  

nr: LXXXIII/16/2010). 

 

25. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie (druk nr: LXXXIII/5/2010). 

 

26. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie (druk nr: LXXXIII/8/2010). 

 

27. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

(druk nr: LXXXIII/10/2010). 

 

28. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze  przetargu  nieruchomości 

położonych w Rzeszowie (druk nr: LXXXIII/14/2010). 

 

29. Uchwała w  sprawie  świadczenia przez Gminę Miasto Rzeszów działalności  

w zakresie telekomunikacji. 

 

30. Uchwała  w  sprawie  aktualności  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa  i miejscowych planów 
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31. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszarów, na których nastąpiło zniszczenie 

lub  uszkodzenie  obiektów  budowlanych  w  wyniku  osunięcia  ziemi  (druk  

nr: LXXXIII/17/2010). 

 

32. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  203/15/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000 

„Wzgórza staroniwskie” przy al. W. Witosa w Rzeszowie, w części oznaczonej 

na rysunku planu konturem od 1 do 35 (druk nr: LXXXIII/18/2010). 

 

33. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  212/24/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  71/1/2004  na 

osiedlu  „Krakowska  Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego  

a ul. W. Zbyszewskiego w Rzeszowie. 

 

34. Uchwała w  sprawie  uchwalenia  zmiany Nr  178/5/2009 Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych  

i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie. 

 

35. Uchwała w  sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu pod 

nazwą „Kreatywny nauczyciel”. 

 

36. Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Miasta Rzeszowa na 2011 rok (druk nr: LXXXIII/12/2010). 

 

37. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w  sprawie określenia 

zadań z zakresu  rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudniania osób 

niepełnosprawnych,  z  uwzględnieniem  planu  finansowego  Państwowego 

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  2010  rok  (druk  

nr: LXXXIII/15/2010). 

 

38. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

39. Zapytania i interpelacje. 
 

40. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy 

Urzędu Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że w  45  numerze  Pisma  Samorządu 

Terytorialnego  „Wspólnota”  ukazał  się wynik  rankingu  dot. wykorzystania  przez 
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poszczególne miasta środków z Unii Europejskiej, obejmujący okres od 2004 roku do 

chwili obecnej. Podkreśliła, że ranking opracowany został w oparciu o dwa kryteria. 

Pierwsze  to  procentowe  ujęcie wydatków majątkowych miasta  finansowanych  ze 

środków  unijnych.  W  tej  klasyfikacji  Rzeszów,  realizując  ze  środków  unijnych 

23,81%  wydatków  majątkowych,  zajął  pierwsze  miejsce.  Drugie  kryterium  to 

wydatki  miasta  finansowane  ze  środków  unijnych  w  przeliczeniu  na  jednego 

mieszkańca.  W  tym  zestawieniu  Rzeszów  uplasował  się  na  drugim  miejscu 

uzyskując wskaźnik 1118,57 zł. Zaznaczyła,  że w/w wskaźniki zostały opracowane 

na  podstawie  sprawozdań  z  wykonania  budżetów  jednostek  samorządu 

terytorialnego.  Sumy  brane  pod  uwagę  to  wydatki  faktyczne.  Powołując  się  na 

autorów  artykułu  powiedziała:  „Na  dostępność  funduszy  unijnych  ma  wpływ  wiele 

czynników.  Najważniejsze  z  nich  to:  aktywność  władz  lokalnych,  umiejętność 

przygotowywania  dobrych  wniosków,  a  także  zamożność,  kontakty  oraz  alokacja  środków 

miedzy  województwa”.  Pogratulowała  radnym  oraz  Panu  Prezydentowi  osiągnięcia 

tak dobrych wyników. 

 

  Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: 
„Fakt,  że  w  przedmiocie  pozyskiwania  i  wykorzystywania  środków  unijnych  Rzeszów  

w  dalszym  ciągu  utrzymuje  i  umacnia  swoje  pierwsze miejsce  jest wspaniałą  informacją.  

W  imieniu Rady Miasta Rzeszowa  chciałbym pogratulować Panu Prezydentowi  oraz Pani 

Stanisławie Bęben  – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania  Funduszy  –  osiągniętych wyników  

i odniesionych sukcesów”. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  3  listopada  uczestniczył  w  Ogólnopolskiej  Gali  Rankingu 

„Europejska  Gmina,  Europejskie  Miasto”,  która  miała  miejsce  w  Pałacu 

Prymasowskim w Warszawie. Podkreślił, że Rzeszów w kategorii miasta na prawach 

powiatu  zajął drugie miejsce. Dodał,  że  zwycięzcą  tej  kategorii  została Warszawa. 

Powiedział:  „Z  ogromną  satysfakcją  przyjąłem  wypowiedź  Wiceprezydenta  Miasta 

Stołecznego Warszawy, który nie szczędził nam słów uznania, podkreślił dynamiczny rozwój 

Rzeszowa i stwierdził, że nasze miasto jest już gminą europejską”. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, 

że przedstawiona  informacja  stanowi  bardzo miły  akcent na  zakończenie  kadencji 

Rady Miasta Rzeszowa. Dodał, że sukcesy Rzeszowa, które są rezultatem m.in. prac 

Rady, są powodem do ogromnej satysfakcji. 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent Miasta  Rzeszowa  –  powiedział:  „Jest  to 

sukces  przede wszystkim mieszkańców Rzeszowa  i Rady Miasta.  Powinniśmy  się  z  niego 

cieszyć,  ponieważ nasz  czas we władzach miasta  kończy  się,  ale  sukcesy  pozostają. Należy 

mieć satysfakcję z wykonanej pracy. Jej wynikiem są m.in. dzisiaj zaprezentowane osiągnięcia 

Rzeszowa, a także spływające do miasta pieniądze”. 
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Radny Pan Robert Kultys – zapytał w  ilu rankingach Rzeszów bierze udział  

i  w  jakiej  wysokości  składki  z  tego  tytułu  uiszcza?  Podkreślił,  że  w  niektórych 

rankingach nie uczestniczą wszystkie duże miasta. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – w odpowiedzi odczytał 

listę  miast,  które  brały  udział  w  rankingu  dotyczącym  wykorzystania  środków 

unijnych i zauważył, że ujęto w nim wszystkie duże miasta w Polsce. Dodał, że nie 

uiszczono żadnej opłaty z tytułu udziału w tym rankingu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku  

z  przyjętą  przez  Radę  Miasta  praktyką  zapoznawania  się  podczas  sesji  

z  realizowanymi  w  mieście  innowacyjnymi  projektami,  zaproponował  radnym 

wysłuchanie  informacji o nowatorskich kierunkach studiów wprowadzanych przez 

Wyższą Szkołę Informatyki i Zarządzania z siedzibą w Rzeszowie. 

 

Pan  gen.  bryg.  rez.  dr  inż.  Tomasz  Bąk  –  Prodziekan  Wydziału 

Administracji  i  Nauk  Społecznych Wyższej  Szkoły  Informatyki  i  Zarządzania  

z  siedzibą w  Rzeszowie  –  poinformował,  że w  ubiegłym  roku  na  uczelni  został 

uruchomiony  nowy  kierunek,  Bezpieczeństwo Wewnętrzne,  który  jest  kierunkiem 

innowacyjnym. WSIiZ  jest  pierwszą  uczelnią w  południowo  – wschodniej  Polsce, 

która  zaproponowała  taki  kierunek  studiów.  Przypomniał,  że  uczelnia  powstała  

w  1996  roku  i  jest współzałożycielem Wyższej  Szkoły Zarządzania  i Administracji  

w Zamościu oraz Wyższej Szkoły Europejskiej im. Ks. Tischnera w Krakowie. Dodał, 

że obecnie WSIiZ oferuje 70 specjalności na 9 kierunkach, na które uczęszcza blisko 

10 tys. studentów, z czego ok. tysiąc stanowią obcokrajowcy. Największą  ich grupą 

jest młodzież z Ukrainy. Z  tego  też powodu, aby  jako uczelnia wspierać  sąsiadów  

w  różnych  inicjatywach  mających  na  celu  kształtowanie  właściwego  poziomu 

bezpieczeństwa,  realizowanych  jest  kilka  projektów  z  funduszy  unijnych  oraz 

Ministerstwa Spraw Zagranicznych. Podkreślił, że w 2010 r. wg rankingu tygodnika 

„Wprost”  i magazynu „Dlaczego” uczelnia zajęła pierwsze miejsce w Polsce wśród 

niepublicznych uczelni niebiznesowych, a wg rankingu dziennika „Rzeczpospolita” 

oraz magazynu „Perspektywy” zajęła pierwsze miejsce w południowo – wschodniej 

Polsce  i  piąte  miejsce  wśród  wszystkich  uczelni  niepublicznych  magisterskich  

w  kraju.  Powiedział:  „W  2009  r.  uzyskaliśmy  zgodę  na  uruchomienie  kierunku 

Bezpieczeństwo  Wewnętrzne.  Jest  to  kierunek,  który  ma  kształcić  absolwentów  w  kilku 

profilach.  Będą  one  przydatne  w  pracy  w  sektorze:  służb  mundurowych,  administracji 

publicznej  i  samorządowej  oraz  w  zarządzaniu  kryzysowym.  Brakuje  edukacji,  która 

przygotowywałaby społeczeństwo do właściwego zachowania się w sytuacjach kryzysowych. 

Chodzi tu zarówno o zagrożenia takie jak np. powodzie, ale także o zamachy terrorystyczne. 

W  aspekcie  zbliżających  się Mistrzostw  EURO  2012,  czy  też  naszej  Prezydencji w Unii 

Europejskiej  musimy  liczyć  się  i  z  tego  typu  zagrożeniami  po  to,  aby  odpowiednio 

przygotować społeczeństwo i władze do ewentualnego przeciwdziałania tego typu sytuacjom. 

Studia stacjonarne na kierunku Bezpieczeństwo Wewnętrzne obejmują 1765 godzin, w  tym 
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przedmioty z różnych dziedzin. Wśród przedmiotów kierunkowych warto wymienić takie jak: 

administracja  w  zarządzaniu  kryzysowym,  techniki  interwencji,  organizacja  ochrony 

infrastruktury  krytycznej,  terroryzm  we  współczesnym  świecie,  biznes  elektroniczny, 

zarządzanie  bezpieczeństwem.  Zadbaliśmy  również  o  to,  aby  studia  były  atrakcyjne  

i  uwzględniały  zajęcia  praktyczne  w  gminie,  powiecie  czy  województwie. Udało  nam  się 

podpisać  porozumienie  z Biurem Bezpieczeństwa Narodowego  oraz  z Rządowym Centrum 

Bezpieczeństwa,  tak  aby  nasi  studenci  mieli  okazję  zobaczyć,  jak  te  instytucje  działają.  

W  trakcie  studiów  studenci w  ramach  elastycznego  systemu  studiowania mają  do wyboru 

pięć  specjalności:  Bezpieczeństwo  i  Porządek  Publiczny,  Bezpieczeństwo  Systemów 

Informatycznych,  Zarządzanie  Kryzysowe,  Zarządzanie  Obronnością,  Antyterroryzm. 

Staramy  się  kształtować  te  specjalności w  taki  sposób,  aby  nasi  absolwenci mogli  znaleźć 

pracę. W tym celu będziemy zmieniać te kierunki, dostosowywać  je do potrzeb rynku pracy. 

Prowadzimy  również  studia niestacjonarne, które obejmują 1144 godziny. Proponujemy na 

nich  podobne  przedmioty  i  specjalności.  Absolwenci  studiów  I  stopnia  będą  mogli 

kontynuować  naukę  na  studiach  II  stopnia  m.in.  w WSIiZ  na  kierunku  Administracja, 

specjalność Administracja Bezpieczeństwa Wewnętrznego. Ponadto, będą mogli kontynuować 

naukę  na  kierunkach: Bezpieczeństwo Wewnętrzne  i Bezpieczeństwo Narodowe  na  innych 

uczelniach,  takich  jak:  Wojskowa  Akademia  Techniczna,  Akademia  Obrony  Narodowej, 

Uniwersytet Warszawski. W  przyszłości  planowane  jest  również  uruchomienie  studiów  II 

stopnia  na  kierunku  Bezpieczeństwo  Wewnętrzne  na  naszej  uczelni,  jednak  przepisy 

pozwalają nam na to dopiero po upływie roku od ukończenia tego kierunku przez pierwszych 

absolwentów.  Studia  przygotowują  studentów  do  takich  zawodów  jak:  policjant,  żołnierz, 

funkcjonariusz  służb  mundurowych  takich  jak:  straż  graniczna,  służba  więzienna,  straż 

miejska,  służba  celna,  funkcjonariusz  służb  specjalnych,  pracownik  jednostek 

administracyjnych  służb  państwowych  odpowiedzialnych  za  bezpieczeństwo  państwa. 

Przeprowadzona po  raz pierwszy  rekrutacja na  ten kierunek odbywała się w dwóch  turach. 

Na  studia  zaoczne  w  2009  r.  przyjęto  360,  a  na  studia  dzienne  115  kandydatów.  

W  2010  r.  studia  zaoczne  rozpoczęło  297,  a  studia  dzienne  108  osób. W  celu właściwego 

rozwoju  naszego  kierunku,  a  także  kierunku Bezpieczeństwo Narodowe w Wyższej  Szkole 

Europejskiej  im.  Ks.  Tischnera  w  Krakowie  stworzyliśmy  odpowiednią  strategię  rozwoju 

kierunków.  Staramy  się,  aby  były  one  kierunkami  tzw.  społecznymi,  uwzględniającymi 

potrzeby i sugestie podmiotów i instytucji zewnętrznych”. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – podziękował 

za  przedstawione  informacje.  Powiedział:  „Zarządzanie  bezpieczeństwem  to  jedno  

z najważniejszych zadań samorządu, dlatego będą potrzebne nowe kadry wykwalifikowanych 

pracowników. Ważne, że przyszli absolwenci będą mieli szanse na znalezienie zatrudnienia”.  

 

Radny  Pan  Jerzy  Maślanka  –  zapytał,  czy  w  Wyższej  Szkole  Prawa  

i Administracji kierunek Bezpieczeństwo Wewnętrzne też jest wprowadzony? 

 

Pan  gen.  bryg.  rez.  dr  inż.  Tomasz  Bąk  –  Prodziekan  Wydziału 

Administracji  i  Nauk  Społecznych Wyższej  Szkoły  Informatyki  i  Zarządzania  
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z  siedzibą  w  Rzeszowie  –  odpowiedział,  że  na  w/w  uczelni  Bezpieczeństwo 

Wewnętrzne nie  jest odrębnym kierunkiem studiów, stanowi ono  tylko specjalność 

w ramach Wydziału Administracji.  

 

Radny  Pan  Józef  Pytlak  –  zapytał,  czy  władze  uczelni  analizują,  czy 

absolwenci znajdują pracę po ukończeniu studiów? 

 

Pan  gen.  bryg.  rez.  dr  inż.  Tomasz  Bąk  –  Prodziekan  Wydziału 

Administracji  i  Nauk  Społecznych Wyższej  Szkoły  Informatyki  i  Zarządzania  

z siedzibą w Rzeszowie – odpowiedział, że władze uczelni starają się w taki sposób 

tworzyć  kierunki  i  we  właściwym  momencie  je  zamykać,  aby  zapewnić  jak 

największej grupie absolwentów możliwość znalezienia pracy. Dodał, że na uczelni 

powstało  stowarzyszenie  „Absolwent”,  którego  zadaniem  jest  udzielanie  pomocy 

absolwentom,  którzy  mają  problemy  ze  znalezieniem  pracy.  Stowarzyszenie 

prowadzi  szkolenia  i  zajęcia  rekonwersyjne.  Zorganizowało  także  kurs  „Małego 

biznesu”, po to aby osoby aktywne, które nie znalazły pracy, mogły założyć własną 

działalność. 

 

Pan Bartosz Pomianek  – Kierownik projektu  ʺDo kariery na  skrzydłach  – 

studiuj  Aviation  Managementʺ  –  poinformował,  że  specjalność  „Do  kariery  na 

skrzydłach – studiuj Aviation Management”  jest projektem nowym, uruchomionym 

w  październiku  bieżącego  roku.  Powiedział:  „Jesteśmy  pierwszą  uczelnią  w  Polsce,  

a czwartą w Europie, która oferuje taką specjalność. Rynek  lotniczy bardzo dynamicznie się 

rozwija, a jednocześnie brakuje uczelni, które kształcą potrzebną kadrę. Z badań wynika, że za 

10  lat na  lotniskach w Polsce  zabraknie  ok.  25  tys. wykształconych  pracowników. Dlatego 

sądzimy,  że  nasi  absolwenci  bez  problemu  znajdą  pracę. Na  studia  zgłosiło  się  ponad  150 

kandydatów. Mogliśmy  przyjąć  tylko  50  osób. Zajęcia w  całości  prowadzone  są w  języku 

angielskim.  Aviation Management  to  szkolenie  ludzi,  którzy  będą  zajmować  się  obsługą 

naziemną, planowaniem sieci połączeń lotniczych, obsługą pasażerów czy sprzedażą biletów. 

Studia  te  są  studiami  licencjackimi. Pierwszy  rok  obejmuje  przedmioty  ekonomiczne,  gdyż 

jest  to  specjalność na  kierunku Ekonomia. Od  drugiego  roku  program  studiów  przewiduje 

tylko przedmioty  specjalistyczne. W  sumie  studia obejmują 1600 godzin. Zajęcia prowadzą 

osoby,  które  pracują  lub  też  pracowały  w  branży  lotniczej.  Współpracujemy  z  uczelnią  

z  Niemiec,  dużo  wykładowców  pochodzi  właśnie  stamtąd.  Zaplanowaliśmy  dużo  zajęć 

praktycznych.  Praktyki  będą  miały  miejsce  głównie  na  lotniskach  międzynarodowych,  

w  firmach,  które  zajmują  się  obsługą  lotnisk,  czy  też  planowaniem  sieci  lotniczych.  Po 

ukończeniu kierunku absolwenci będą mogli znaleźć pracę w liniach lotniczych, na lotniskach, 

w firmach transportowych. Kierunek jest finansowany ze środków unijnych, dlatego pierwsi 

studenci mogą odbyć całe studia za darmo”.  

 

Radny  Pan  Jerzy Maślanka  –  zapytał,  czy  uczelnia  nawiązała współpracę  

z Politechniką Rzeszowską, w związku z tym, że oferuje ona kierunek Lotnictwo? 
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Pan Bartosz Pomianek – Kierownika projektu  ʺDo kariery na skrzydłach – 

studiuj Aviation Managementʺ  –  odpowiedział,  że  uczelnia współpracuje  przede 

wszystkim z lotniskiem w Jasionce oraz z Doliną Lotniczą, ponieważ to właśnie tam 

skupione są firmy, które pomagają w organizowaniu praktyk dla studentów.  

  

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent  Miasta  Rzeszowa  –  pogratulował 

innowacyjnych  projektów  oraz  dążenia  do  rozwoju  uczelni,  jak  również 

zainteresowania studiami około tysiąca studentów z zagranicy. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: 

„Przez  4  lata  dobrze wykonywaliśmy  naszą  pracę. Wspólnie  z Panem Prezydentem  i  jego 

pracownikami tworzyliśmy nową jakość w mieście Rzeszowie. Spotkaliśmy się na 83 sesjach, 

w tym 56 zwykłych i 24 nadzwyczajnych. Trzy sesje miały uroczysty charakter. Ciężar prac 

merytorycznych udało się nam przenieść do Komisji, dzięki czemu sesje przebiegały sprawnie 

i  szybko.  Praca  była  dobrze  zorganizowana,  sprawnie  podejmowaliśmy  uchwały. W  ciągu  

4  lat  Komisje  zebrały  się  na  560  posiedzeniach.  Chciałem  podziękować  Przewodniczącym 

wszystkich  Komisji  za  współpracę  i  zapewnienie  sprawności  pracy  Rady Miasta. Myślę,  

że  udało  nam  się  wprowadzić  na  sesje  nowy  element,  jakim  jest  myślenie  o  strategii,  

o  rozwoju miasta. Z  tego  też powodu zapraszaliśmy wielu gości, którzy prezentowali nowe 

osiągnięcia  z  różnych  dziedzin  życia  naszego miasta. Chciałbym  prosić,  aby w  przyszłości 

praktyka ta była utrzymywana. W bieżącej kadencji radni podjęli, nie uwzględniając obecnej 

sesji, 1458 uchwał. Warto zaznaczyć,  że  ta kadencja charakteryzowała się największą  liczbą 

uchwał  podjetych  jednomyślnie.  Dzięki  jakości  naszej  pracy,  umiejętności  porozumienia  

i jednomyślności, mieszkańcy Radę Miasta Rzeszowa V kadencji oceniają w 64% pozytywnie, 

co  daje  nam  powód  do  satysfakcji.  Dziękuję  Panu  Prezydentowi  Tadeuszowi  Ferencowi  

za  bardzo  dobrze  układającą  się współpracę,  ciepłe  słowa  dla Wysokiej Rady  i  uznanie  jej 

wkładu w sukcesy i w przeobrażanie Rzeszowa, jakie miało miejsce w ostatnich latach”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa, Pan Konrad Fijołek, wręczył radnym 

pamiątkowe  listy.  Poprosił Wiceprzewodniczącego  Rady Miasta  Rzeszowa,  Pana 

Waldemara Szumnego oraz Radną Panią Jadwigę Stręk i Radnych Panów: Andrzeja 

Deca,  Sławomira  Gołąba  oraz  Grzegorza  Budzika  o  wspólne  wręczenie 

pamiątkowego listu Panu Prezydentowi Tadeuszowi Ferencowi.  

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent  Miasta  Rzeszowa  –  podziękował  za 

wręczony mu list i lata wspólnej pracy.  Stwierdził, że radni mogą być dumni i mieć 

satysfakcję z pracy w Radzie Miasta w okresie, kiedy Rzeszów się rozwija, staje się 

coraz ważniejszym, bardziej znaczącym miastem w kraju.  Zauważył, że ogromnym 

sukcesem Rady  były  uchwały  dotyczące  rozszerzenia miasta,  strategii  i  pieniędzy 

unijnych. 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  podziękowania  i  gratulacje  dla  Rady Miasta  Rzeszowa  złożyli 
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posłowie  Panowie  Tomasz  Kamiński  i  Wiesław  Rygiel  oraz  członek  Zarządu 

Województwa Podkarpackiego dr hab. inż. profesor Pan Jan Burek. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 1. 

 

  Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały 

budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2010  r.  wraz  z  autopoprawką  zgłoszoną  na 

posiedzeniu  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji:  na  stronie  17  projektu 

uchwały,  w  tabelce  wydatki  majątkowe  wieloletnie,  w  Rozdz.  85111  –  Szpitale 

ogólne  –  planowane  nakłady  finansowe  zmniejsza  się  nie  o  kwotę  592 462  zł,  

a  o  542 462  zł.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu 

uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  

nr: LXXXIII/19/2010 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Zdrowia,  Komisja  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej  oraz 

Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały, a Komisja Gospodarki Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

 

Ad. 2. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały 

budżetowej Miasta  Rzeszowa  na  2010  r. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  (projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem  stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  uchwały,  natomiast  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 3. 

 

  Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań 

na  realizację  projektów  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale 

budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. wraz z autopoprawką: w tabeli stanowiącej 

załącznik  nr  1  do  projektu  uchwały, w  Programie  „Uczenie  się  przez  całe  życie”,  

w  projekcie  „Leonardo  da  Vinci”  dodaje  się  zadanie  nr  6  –  nowoczesne  techniki 

przetwarzania  danych.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku 

nr: LXXXIII/21/2010  stanowi  załącznik nr  9 do protokołu,  autopoprawka  stanowi 

załącznik nr 9a do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  oraz  Komisja 

Ekonomiczno  –  Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowały  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację  projektów  

o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej  miasta 

Rzeszowa  na  2010  r.  /wraz  z  autopoprawką/  została  przyjęta  jednomyślnie  

(29 głosami „za”). 

 

Ad. 4. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań  

w  zakresie  podejmowania  inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  

w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. wraz z autopoprawką: w §1 pkt 1 

ppkt  1 zamiast kwoty  508 619 188  złotych powinna być kwota 587 559 673  złotych, 

natomiast  w  ppkt  2  zamiast  kwoty  282 470 187  złotych  powinna  być  kwota 

283 170 187  złotych.  Konsekwencją  wprowadzonych  w  treści  uchwały  zmian  są 

korekty  w  tabeli  stanowiącej  załącznik  nr  1  do  projektu  uchwały  zatytułowanej: 

wydatki  majątkowe  –  programy  oraz  załącznik  nr  2  zatytułowanej:  wydatki 

majątkowe  –  pozostałe.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku 
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nr: LXXXIII/23/2010 stanowi załącznik nr 10 do protokołu, autopoprawka stanowi 

załączniki nr 10a do protokołu). 

 

  Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania 

inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej 

miasta Rzeszowa na 2010 r. /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie 

(31 głosami „za”). 

 

Ad. 5.  

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 

Rzeszowa w sprawie emisji obligacji wraz z autopoprawką: w §1 w zadaniach, które 

zostaną  sfinansowane ze  środków uzyskanych z  emisji obligacji w pkt 22 – kwotę  

2 100 000 złotych należy zastąpić kwotą 1 000 000 złotych, natomiast w pkt 23 kwotę 

1 500 000 złotych, kwotą 2 100 000 złotych. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/22/2010 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

  Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  emisji 

obligacji /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”).  

 

Ad. 6.  

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  wniesienie  dopłaty  do  kapitału  zapasowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa  Komunikacyjnego  –  Rzeszów  Sp.  z  o.  o.  na  pokrycie  straty. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  dopłaty  do  kapitału 

zapasowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego – Rzeszów Sp. z o. o. 

na  pokrycie  straty  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie  

(31 głosami „za”). 

 

Ad. 7. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  planie 

finansowym  Funduszu  Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym  i  Kartograficznym  na 

2010 rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 

(projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  

nr: LXXXIII/20/2010 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmian  w  planie  finansowym  Funduszu  Gospodarki 

Zasobem Geodezyjnym  i Kartograficznym na 2010  rok  /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 8. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego za 2011 rok na 

obszarze  Gminy  Miasto  Rzeszów.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/24/2010 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie obniżenia  średniej ceny skupu  żyta przyjmowanej  jako 

podstawa  obliczania  podatku  rolnego  za  2011  rok  na  obszarze  Gminy  Miasto 

Rzeszów  /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 28 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  zaproponowała,  aby 

punkt  9  porządku  obrad  przesunąć  i  omówić  po  uchwale  w  sprawie  wzoru 

deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru  informacji o nieruchomościach  

i obiektach budowlanych, z uwagi na  fakt,  że kształt deklaracji będzie uzależniony 

od tego, czy Rada Miasta uchwali dodatkową stawkę. 

 

  Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  dokonał 

zmiany  w  kolejności  porządku  obrad,  umieszczając  pkt  9  porządku  obrad  za 

aktualnym pkt 12. 

 

Kształt  porządku  obrad  sesji  w  części  uwzględniającej  wprowadzone  zmiany  

w kolejności prezentowania projektów uchwał: 

 

9. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek rolny oraz wzoru informacji 

o gruntach (druk nr: LXXXIII/26/2010). 

10. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek leśny oraz wzoru informacji 

o lasach (druk nr: LXXXIII/28/2010). 

11. Uchwała  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  (druk  

nr: LXXXIII/29/2010). 

12. Uchwała  w  sprawie  wzoru  deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz 

wzoru  informacji  o  nieruchomościach  i  obiektach  budowlanych  (druk  

nr: LXXXIII/25/2010). 

Ad. 9.  

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie wzoru  deklaracji  na 

podatek  rolny  oraz  wzoru  informacji  o  gruntach.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr:  LXXXIII/26/2010  stanowi  załącznik  

nr 15 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radny Pan Józef Pytlak – zapytał, ile w Rzeszowie jest hektarów lasów? 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  odpowiedziała,  że  

w Rzeszowie  jest  310  hektarów  lasów. Dodała,  że  podatkiem  objęty  jest mniejszy 

obszar, ok. 210 hektarów. Pozostałe tereny korzystają ze zwolnień, ponieważ nie są 

to  jeszcze  lasy  powyżej  40  lat,  bądź  ich właściciele  uzyskali  stosowne  zwolnienia 

ustawowe. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała  w  sprawie  wzoru  deklaracji  na  podatek  rolny  oraz  wzoru 

informacji  o  gruntach  /w  zaproponowanej wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie  

(31 głosami „za”). 

 

 

Ad. 10.  

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie wzoru  deklaracji  na 

podatek leśny oraz wzoru informacji o lasach. Następnie przedstawiła uzasadnienie 

do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/28/2010 stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek leśny oraz wzoru informacji 

o  lasach  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie  (31  głosami 

„za”). 

 

 

Ad. 11. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wysokości  stawek 

podatku od nieruchomości. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały  (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 17 

do  protokołu;  poprzednia, wycofana wersja  projektu  uchwały,  przedstawiona  na 

druku nr: LXXXIII/29/2010 stanowi załącznik nr 17a do protokołu). 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  i  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  zauważył,  że  wadą  przedłożonego  projektu 

uchwały  jest wysokość  stawki  podatku  od  garaży wolnostojących.  Stwierdził,  że 

mieszkańcy,  którzy  mają  garaż  wbudowany  w  dom  płacą  ok.  50  gr.  od  m2 

powierzchni, natomiast stawka podatku od garażu oddalonego od domu  jest około 

10 razy wyższa, co jest nielogiczne.  

 

Radny  Pan  Ludwik  Szyszka  –  powiedział,  że  na  posiedzeniu  Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji proponował, aby w § 1 pkt 3, w ppkt c przyjąć 

stawkę podatku w wysokości 20 gr od m2 powierzchni. Zauważył,  że kategoria  ta 

obejmuje grunty o  różnym przeznaczeniu, często wykorzystane na ogród  i dlatego 

stawka zaproponowana w projekcie uchwały jest zbyt wysoka. 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent  Miasta  Rzeszowa  –  powiedział,  że 

przyjmuje propozycję Radnego Pana Ludwika Szyszki. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Jęczmienionka  –  przypomniał,  że  na  ostatniej  sesji  Rady 

Miasta  Rzeszowa  z  porządku  obrad  zdjęty  został  projekt  uchwały  w  sprawie 

ustalenia  wysokości  stawki  podatku  od  nieruchomości  dla  obiektów  i  lokali,  

w  których  jest  prowadzona  działalność  kulturowo  –  oświatowa  dla mieszkańców 

osiedli  jak  od  budynków  pozostałych  tj.  5,40  zł  od  1m2  powierzchni  użytkowej. 

Zapytał,  czy  będą  podjęte  jakieś  działania,  aby w  domach  kultury  prowadzonych 

przez spółdzielnie mieszkaniowe stawka podatku była niska? 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  powiedział:  „Jako  jeden  z  wnioskodawców  w/w 

projektu uchwały, w związku z wyjaśnieniem możliwości zmniejszenia  tego opodatkowania  

w tzw. wzorach deklaracji, wycofujemy się z naszego projektu”. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  /wraz  

z  autopoprawkami/  została  przyjęta  27  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym  

i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 12. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie wzoru  deklaracji  na 

podatek  od  nieruchomości  oraz wzoru  informacji  o  nieruchomościach  i  obiektach 

budowlanych.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu 
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uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  stanowi  załącznik  nr  18  do 

protokołu; poprzednia, wycofana wersja projektu uchwały, przedstawiona na druku 

nr: LXXXIII/25/2010 stanowi załącznik nr 18a do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Komisja  Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wzoru  deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz 

wzoru informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 13. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  

w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasenta  i określenia wysokości wynagrodzenia za  inkaso. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr:  LXXXIII/27/2010  stanowi  załącznik  

nr 19 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w  drodze  inkasa  oraz wyznaczenia  inkasenta  i  określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 

(32 głosami „za”). 

 

Obrady prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący  

Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Ad. 14. 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu Publicznego Rzeszowa  na  lata  2010  – 
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2015.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Pan  Jacek Kiczek – powiedział,  że dzięki przedłożonemu projektowi 

uchwały  miasto  ma  szansę  otrzymać  środki  finansowe  w  wysokości  prawie  400 

milionów złotych, z tego ok. 300 milionów stanowią pieniądze unijne. Dlatego,  jego 

zdaniem,  należy  zastanowić  się  nad  tym,  czy  przygotowany  Zintegrowany  Plan 

Rozwoju Transportu Publicznego  jest  rozwiązaniem  optymalnym,  które przysłuży 

się realnej poprawie komunikacji w mieście. Powiedział: „Miałem możliwość rozmowy  

z  projektantami  Firmy Apia. Z  uzyskanych  od  nich  informacji wynikało,  że  plan  rozwoju 

mógł zostać lepiej przygotowany, rozszerzony.  Brakuje w nim pewnych elementów, m.in. nie 

zaplanowano w nim kolei aglomeracyjnej. W początkowym etapie tworzenia planu obejmował 

on  zakup  autobusów  szynowych,  budowę  i  rozbudowę  obecnego  systemu  szynowego  pod 

kątem  nowych  przystanków.  Kolejna  ważna  sprawa,  to  budowa  połączenia  Rzeszowa  

z  lotniskiem  w  Jasionce”.  Odwołując  się  do  załączonego  do  projektu  uchwały 

opracowania, w którym stwierdza się, że w centralnym obszarze miasta podstawową 

rolę powinien odgrywać transport zbiorowy, ruch pieszy i rowerowy, zauważył, że 

w Rzeszowie  te  zalecenia nie  są  realizowane.   Kontynuując podkreślił,  że  zgodnie  

z opracowaniem w II strefie powinny być budowane parkingi, co w Rzeszowie nadal 

stanowi nierozwiązany problem i pokazuje, że miejska polityka transportowa nie jest 

spójna.  Powiedział:  „Miałem  możliwość  zapoznania  się  z  realizowanym  w  Krakowie 

projektem pod nazwą „Szybki tramwaj”. W 2010 r. zaczęto realizację programu, który będzie 

kosztował  ponad  2  miliardy  złotych.  Dzięki  niemu  pod  Starym Miastem  i  na  obrzeżach 

Krakowa będzie jeździł szybki tramwaj. Jest to program rewolucyjny, jeśli chodzi o transport 

–  wprowadzi  w  Krakowie  elementy metra. W  przypadku  Rzeszowa  należało  wykorzystać  

i  doprojektować  istniejącą  sieć  kolejową,  tak  aby  stworzyć  szybką  kolej  aglomeracyjną”. 

Zasygnalizował, że nierozwiązanym problemem pozostaje niedomknięta obwodnica 

północna,  jak  również  zatłoczenie  ulicy  Rejtana.  Przypomniał,  że  były  koncepcje 

budowy  ponad  5  kilometrów Wisłokostrady  na  estakadach,  które w  opracowaniu 

zostały  pominięte.  Odnosząc  się  do  zakresu  projektu,  w  którym  rozważa  się 

zrealizowanie różnych zadań, m.in. rozbudowę ulic, stwierdził, że projekt powinien 

być  zdefiniowany  jednoznacznie.  Kończąc  zaznaczył,  że  Plan  Rozwoju  jest 

dokumentem ciekawym, dającym pewne perspektywy  jednak powinien być  jeszcze 

dopracowany, poddany analizie specjalistów w zakresie inżynierii i projektowania.  

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  stwierdził,  że  Zintegrowany  Plan  Rozwoju 

Transportu  Publicznego  to  dokument, w  którym można wyodrębnić  dwie  części. 

Pierwsza z nich dotyczy analizy i opisu istniejącego systemu komunikacyjnego wraz 

z wnioskami,  a  druga  konkretnych  rozwiązań  i  inwestycji.  Jego  zdaniem między 
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nimi jest wiele niekonsekwencji. Jako przykład wymienił relację między transportem 

publicznym, a transportem samochodów osobowych, której właściwe określenie jest 

podstawą  do  zaprojektowania  sprawnego  transportu  w  mieście.  Zauważył,  że 

pomimo podkreślenia w opracowaniu potrzeby zwiększenia transportu publicznego, 

dążąc  do  zmniejszenia  ruchu  samochodami  prywatnymi,  w  projekcie  nie  jest 

przewidziane żadne działanie w tym kierunku. Powiedział: „Potrzebna jest atrakcyjna  

i rewolucyjna oferta MPK, która zachęci mieszkańców Rzeszowa do korzystania z  jej usług.  

W proponowanych  inwestycjach  są  takie  jak:  elektroniczny rozkład  jazdy, nowe przystanki, 

dużo  elektroniki  i  Internetu,  co  jest dobre. Niewiele  jest natomiast pomysłów,  jeżeli  chodzi  

o  sam  system  dróg.  Jest mowa  o  budowie  zaledwie  2  km  buspasów, na  ulicy Piłsudskiego  

i  Lisa Kuli.” Następnie  odniósł  się  do  automatyzacji  i  komputerowego  sterowania 

przepustowością  ruchu  na  skrzyżowaniach.  Stwierdził,  że  przy  określonym 

natężeniu  ruchu  komputery  też  nie  rozwiążą  problemu  zakorkowania  miasta. 

Zauważył,  że  w  opracowaniu  firmy  Apia  przytoczone  są  konkretne  błędy  

w komunikacji miejskiej, np. brak odpowiedniej  liczby przepraw mostowych przez 

Wisłok oraz przepraw wiaduktowych przez system kolei. Jednocześnie stwierdził, że 

w  Planie  Rozwoju  Transportu  nie  ma  ani  jednej  propozycji  rozwiązania  w/w 

problemów.  Odniósł  się  do  organizacji  ruchu  w  centrum  miasta,  w  przypadku 

którego  opracowanie  zakłada  potrzebę  jego  ograniczenia,  postawienia  jako 

priorytetu ruchu pieszego, dążenie do ograniczenia parkowania w ścisłym centrum 

miasta  i wprowadzenie strefy płatnego parkowania. Stwierdził, że polityka Urzędu 

Miasta  idzie w  innym  kierunku, niż wnioski wypracowane w  opracowaniu,  które 

jest dobrze przygotowane. 

 

Radny Pan  Józef Pytlak  –  zabierając  głos w dyskusji  odniósł  się do  zapisu 

opracowania mówiącego o eliminacji ruchu tranzytowego z obszaru centrum miasta, 

jako elementu poprawy stanu środowiska. Zapytał, co w tym celu zostanie zrobione? 

Następnie,  powołując  się  na  wyszczególnione  w  opracowaniu  przedsięwzięcia 

planowane  w  ramach  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju  Transportu  Publicznego 

Rzeszowa,  stwierdził,  że zaplanowana  rozbudowa ulicy Podkarpackiej na odcinku 

ok.  40%  jej  całkowitej  długości  nie  rozwiąże  problemu  zakorkowania  tej  części 

miasta. Zapytał, czy można wprowadzić korektę do planu, tak aby przewidywał on 

przebudowę ulicy Podkarpackiej na całej jej długości? Zwrócił również uwagę, że ze 

względu  na  wymienione  w  Zintegrowanym  Planie  zadania  główne  Miejskiego 

Zarządu Dróg  jednostka  ta powinna zatrudniać  różnych  specjalistów. Zapytał,  czy 

ilość  zatrudnionej  kadry  jest  wystarczająca  do  rozwiązywania  różnorodnych 

problemów? 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zwrócił uwagę na  tryb opracowywania projektu, 

który odnosi  się do  istotnych dla miasta kwestii oraz do gospodarowania dużymi 

kwotami.  Stwierdził,  że  w  procesie  tym  powinni  uczestniczyć  również  radni, 

powinna  być  na  ten  temat prowadzona dyskusja  i  rozważone  różne wnioski  oraz 

propozycje,  tak aby móc zapoznać  się z wieloma  rozwiązaniami  i możliwością  ich 
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realizacji.  Zauważył,  że  brak  jest  informacji,  czy  projekt  powstał  w  oparciu  

o  przekazane  materiały  i  zaproponowane  zostały  najlepsze  rozwiązania,  czy  też 

specjaliści  otrzymali  konkretne  wytyczne.  Powiedział:  „Warto,  aby  w  następnych 

kadencjach  Rady  Miasta  prace  nad  tego  typu  projektami  prowadzić  przy  aktywnym 

uczestnictwie  zainteresowanych  radnych.  Jeśli  chodzi  o  zapis  opracowania  mówiący  

o potrzebie  ograniczania w  centrum miasta  ruchu  oraz parkowania  samochodów,  to  jest  to 

powtórzenie  sformułowania  z  obowiązującego  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego.  Jest więc  pewna nieścisłość,  bo mamy  konkretny  zapis, 

powtórzony w  opracowaniu  firmy Apia,  a  z drugiej  strony Pan Prezydent mówi,  że  strefy 

płatnego parkowania nie będzie. Należałoby więc zmienić Studium, albo na nowo wytyczyć 

cele i warunki, jakie należy spełnić, aby wprowadzić płatną strefę. Na stronie 65 opracowania 

jest  zapis:  „Elementem  łączącym  oba  ośrodki  transportu  będą  nowoczesne  przystanki 

intermodalne, na których będzie możliwość sprawnego przesiadania się pasażerów pomiędzy 

SKM, a komunikacją autobusową”. Domyślam się, że SKM jest to Szybka Kolej Miejska. Nie 

wiem czy  jest  to omyłkowy zapis, czy  też  taka kolej  jest planowana? Gdzie miałyby być  jej 

przystanki? W Zintegrowanym Planie brakuje także zapisu dotyczącego współpracy między 

różnymi przewoźnikami. Jeśli bilet elektroniczny MPK nie będzie mógł być wykorzystywany 

także w PKS to będzie to rozwiązaniem cząstkowym, połowicznym”.  

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  powiedział,  że  przedmiotowy  Plan  jest 

dokumentem  dobrze  przygotowany,  dlatego  watro  go  uchwalić  i  wykorzystać 

przyznane  środki.  Powiedział:  „Celem  planu  jest:  wyznaczenie  priorytetów,  ustalenie 

zasad elementów polityki transportowej miasta, uatrakcyjnienie systemu transportowego oraz 

jego  koordynacja.  Cel  utylitarny  to  przygotowanie  wieloletnich  zadań  rozwojowych,  jako 

narzędzi  osiągania  celów w  zakresie  polityki  transportowej miasta.  Plan  zawiera  rzetelną 

inwentaryzację  stanu  posiadania  i  stopnia  skoordynowania  infrastruktury,  możliwości 

finansowych,  pozyskiwania  środków  z  programów Unii  Europejskiej. Określono  także  cel 

wdrożeniowy,  czyli  zabezpieczenie  środków na wkład własny, umożliwienie przygotowania 

wniosku  do  Programu Operacyjnego  Rozwój  Polski Wschodniej.  Ponadto w  opracowaniu 

wskazano  podmioty,  z  którymi  należy  podejmować  działania  integrujące  transport 

wewnętrzny  miasta,  zarówno  lokalny,  jak  i  regionalny.  Są  to: Miejskie  Przedsiębiorstwo 

Komunikacyjne  Sp.  z  o.  o.  w  Rzeszowie,  Międzygminna  Komunikacja  Samochodowa, 

Przedsiębiorstwo  Komunikacji  Samochodowej  w  Rzeszowie  S.A.,  komunikacja  prywatna, 

transport  kolejowy,  transport  lotniczy.  Elementy  polityki  transportowej  zawarte  zostały  

w  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta 

Rzeszowa.  Ważnym  elementem  opracowania  jest  wyróżnienie  trzech  stref  kształtowania 

systemów  komunikacyjnych. W  każdej  z  nich  niezbędne  są  sprawne  powiązania  systemu 

transportowego poprzez węzły przesiadkowe. W Strategii Rozwoju Miasta Rzeszowa, jako cel 

główny, wyróżniono rozwój i poprawę funkcjonowania systemu komunikacji i infrastruktury 

technicznej.  Ponadto  zidentyfikowano  cele  szczegółowe,  takie  jak:  utrzymanie  kontroli 

komunikacji publicznej przez miasto, stworzenie programu modernizacji  i rozwoju systemu 

transportowego  w  aspekcie  przestrzennym  w  powiązaniu  z  systemem  transportowym 

ponadlokalnym,  rozbudowa  i  budowa  szlaków  komunikacyjnych w  nawiązaniu  do modelu 
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promienisto  –  obwodnicowego  oraz  budowa  systemu  integrującego  transport  publiczny 

miasta i okolic”.  

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

powiedział,  że  omawiany  dokument  musi  się  mieścić  w  określonych  realiach 

ekonomicznych  i  prawnych.  Zintegrowany  Plan  dotyczy  okresu  od  2010  do  2015 

roku. W tym okresie nie uda się rozwiązać wszystkich problemów komunikacyjnych. 

Zgłaszane  uwagi,  że  w  opracowaniu  nie  ma  Wisłokostrady  czy  mostu  są 

nieuzasadnione, bo należy pamiętać,  że planowane  inwestycje muszą  zamykać  się  

w kwocie 400 milionów złotych. Powiedział: „W zakresie transportu publicznego mamy 

opóźnienia. Obszarowy  system  sterowania  ruchem  to  system,  który w  każdym mieście  na 

zachodzie  powyżej  30  tysięcy mieszkańców  jest wyposażeniem  standardowym.  System  ten 

będzie  obejmował wszystkie  skrzyżowania  i  łączył  je w  całość,  traktował miasto  jak  obszar  

z uwzględnieniem i z priorytetem dla autobusów. Na dzień dzisiejszy średnia ilość pasażerów 

w  autobusie  to  27  osób.  Należy  zastanowić  się,  czym  można  zachęcić  mieszkańców  do 

korzystania  z  usług  komunikacji miejskiej.  Jeżeli  chodzi  o  kolej  aglomeracyjną,  to  jest  to 

zadanie własne marszałka. Natomiast w  kwestii  umieszczenia  buspasów  na  terenie miasta 

Rzeszowa  była  prowadzona  szeroka  analiza.  Wszystkie  przedstawione  w  opracowaniu 

informacje  są  sprawdzane  przez  konsultantów,  którzy  będą  doradzać Komisji  Europejskiej  

w podjęciu decyzji  co do  zaakceptowania naszego wniosku. Dlatego  te 2  kilometry buspasa 

powodują  określony  zysk  czasowy  na  transporcie  publicznym.  Analiza  wykonana  przez 

ekspertów  musi,  poza  wymaganiami  ekonomicznymi  i  prawnymi,  spełniać  wymagania 

stawiane przez ekspertów w Unii Europejskiej, gdzie bierze się pod uwagę korzyści osiągnięte 

z  zainwestowanych  środków. Cieszy  to,  że  kierunki  przyjęte w  opracowaniu  pokrywają  się  

z tymi, jakie zostały przyjęte w zakresie rozwoju komunikacji miejskiej, przebudowy układów 

komunikacyjnych”.  

 

Radny Pan Antoni Kopaczewski – przypomniał, że wielokrotnie proponował, 

aby wprowadzić  sesje  tematyczne, na których  spotykałyby  się osoby kompetentne  

i z udziałem mieszkańców wypracowywałyby stanowisko w danej sprawie. Dzięki 

temu można by uniknąć szczegółowego omawiania projektów uchwał na sesji. 

 

Radny  Pan  Jacek  Kiczek  –  powiedział:  „Należało  tak  przygotować  projekt 

angażujący  środki  w  kwocie  400 milionów  złotych,  aby  w  przyszłości  dać  szansę  innym 

inwestycjom  na  wyprowadzenie  ruchu  z  centrum.  Zaproponowane  rozwiązania  nie 

doprowadzą do globalnej przebudowy układu komunikacyjnego w Rzeszowie. Projekt został 

zubożony w stosunku do pierwszej wersji, także po to, aby nie robić raportu oddziaływania na 

środowisko”. 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedział,  że  uzyskano  decyzję  środowiskową  na  wszystkie  przedsięwzięcia 

drogowe.  Powiedział:  „Projekt  zgodnie  z  przepisami  prawa  nie  wymaga  strategicznej 

oceny. Nie rezygnujemy z SKM. Jednak za ten segment transportu odpowiada marszałek, nie 
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możemy  więc  wchodzić  w  jego  kompetencje.  Chcemy  podjąć  na  ten  temat  rozmowy  

i  skorelować  transport,  za  który  odpowiadamy  z  transportem  szynobusowym  na  terenie 

miasta”. 

 

Radny  Pan Robert Kultys  –  powiedział,  że wybudowanie  2  km  buspasów 

stanowi  tylko  symbol,  drobny  element.  Jego  zdaniem  sterowanie  komputerowe 

wszystkimi skrzyżowaniami może odnieść efekt tylko wtedy, gdy ruch jest w miarę 

stabilny. Jeśli, zgodnie z analizą, zwiększy się ilość samochodów przypadających na 

każdy  tysiąc  mieszkańców  z  300  na  600,  to  bez  globalnej  przebudowy  systemu 

komunikacji miejskiej, nie uda się rozwiązać problemu zakorkowania miasta.  

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedział, że fakt, że w mieście są korki oznacza, ze miasto żyje, rozwija się, że 

ludzie  mają  potrzebę  się  przemieszczać  w  konkretnym  celu.  Powiedział: 

„Wybudowanie  dodatkowych  wiaduktów  nie  rozwiążę  problemu. Miasto  ma  ograniczoną 

przestrzeń, zabudowę  i projekt nie rozwiąże wszystkich problemów,  stanowi  tylko pierwszy 

krok w celu poprawy komunikacji miejskiej. Wybudowanie buspasów spowoduje ograniczenie 

przestrzeni  komunikacji  dla  samochodów  osobowych,  dzięki  czemu  przyspieszamy  ruch 

autobusów. Chcemy rozmawiać z innymi przewoźnikami, dążyć do zintegrowania biletów”. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Jęczmienionka  –  zapytał,  czy  realne  jest,  aby  otrzymać 

dofinansowanie ze środków unijnych i zrealizować projekt? 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedział:  „Jeżeli  będzie  pozytywna  uchwała,  dokumenty  projektu  zostaną 

skompletowane i ocenione najpierw w Warszawie, a następnie w Komisji Europejskiej. Projekt 

został  przygotowany według  najlepszej  wiedzy  specjalistów,  w  taki  sposób,  aby  uzyskać 
dofinansowanie”.  

 

Radny Pan Edmund Kalandyk – zapytał,  co oznacza zapis,  że „plan będzie 

realizowany  w  miarę  możliwości”,  natomiast  projekt  będzie  realizowany  

w określonym przedziale czasowym? 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedział,  ze  plan  będzie  realizowany w  zakresie  finansowym  400 milionów 

złotych, ale na tym działania w zakresie transportu miejskiego się nie skończą.  

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała w  sprawie  przyjęcia  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju  Transportu 

Publicznego  Rzeszowa  na  lata  2010  –  2015  /w  zaproponowanej  wersji/  została 

przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 12 głosach wstrzymujących. 
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Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta 

Rzeszowa. 

Ad. 15.  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej 

uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa w  sprawie wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową 

sprzedaż  prawa  wieczystego  użytkowania  nieruchomości  położonej  przy  

ul.  Przemysłowej  w  Rzeszowie  i  udzielenia  bonifikaty  od  ustalonej  ceny 

nieruchomości.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu 

uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  

nr: LXXXIII/1/2010 stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie wyrażenia 

zgody na bezprzetargową sprzedaż prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 

położonej przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie i udzielenia bonifikaty od ustalonej 

ceny  nieruchomości  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie  

(19 głosami „za”). 

 

Ad. 16. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  

i Kanalizacji  Spółka  z  o.  o. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku 

nr: LXXXIII/6/2010 stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółka  z  o.  o.  /w  zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 17.  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/2/2010 stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały.  Dodał,  że  Komisja  wnioskowała  

o udzielenie bonifikaty w wysokości 99%. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji o udzielenie 99% bonifikaty.  

 

Wniosek  został  przyjęty  16  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnym,  przy  

4 głosach wstrzymujących.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  

/wraz z wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji/ została przyjęta 

18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

 

Ad. 18. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/3/2010 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały.  Dodał,  że  Komisja  wnioskowała  

o udzielenie bonifikaty w wysokości 99%. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji o udzielenie 99% bonifikaty.  
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Wniosek  został  przyjęty  17  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

3 głosach wstrzymujących.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  

/wraz z wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji/ została przyjęta 

19 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 19. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Ks. Jerzego 

Popiełuszki w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/4/2010 stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej  przy  ul.  Ks.  Jerzego  Popiełuszki  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  18  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 20.  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  

w  Rzeszowie  przy  ulicy  Warneńczyka.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/7/2010 stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  ulicy  Warneńczyka  

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 21.  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonych przy ul. Krakowskiej 64C 

w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/9/2010 stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  nieruchomości 

położonych  przy  ul.  Krakowskiej  64C  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

 

Ad. 22. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  dokonanie  zamiany  nieruchomości  pomiędzy Gminą Miasto 

Rzeszów, a Spółdzielnią ZODIAK w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/11/2010 stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 

  

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  oraz  Komisja 

Porządku  Publicznego  i Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny  Pan Adolf Gubernat  –  powiedział,  że  fragmenty  ulic:  Czerwcowej, 

Miodowej i Głębokiej są bardzo zdewastowane. Dodał, że mieszkańcy chcą wiedzieć, 
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czy  po  przejęciu  tych  ulic  przez  miasto  jest  możliwość  przeprowadzenia  ich 

remontu. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział, że  jeżeli te 

ulice będą  stanowić  teren miasta,  to będą one  remontowane  tak  jak w przypadku 

innych ulic. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

pomiędzy  Gminą  Miasto  Rzeszów,  a  Spółdzielnią  ZODIAK  w  Rzeszowie  

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Radny  Pan  Andrzej  Dec  –  powiedział,  że  przy  skrzyżowaniu  ulicy 

Krakowskiej  i  Wyspiańskiego,  za  budynkiem  Automobilklubu,  jest  podobny 

problem, jeśli chodzi o stan własności, a tym samym zniszczenie drogi. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że Urząd 

wystąpi o to, aby przejąć teren i zająć się zniszczoną ulicą.  

 

Ad. 23.  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie i wniesienie jako wkładu niepieniężnego (aportu) 

prawa wieczystego użytkowania nieruchomości, położonej przy ul. B.  Żeleńskiego  

w Rzeszowie na  rzecz Miejskiego Zarządu Budynków Mieszkalnych Spółka z o. o.  

w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu 

uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  

nr: LXXXIII/13/2010 stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  i  wniesienie  jako 

wkładu  niepieniężnego  (aportu)  prawa  wieczystego  użytkowania  nieruchomości, 

położonej  przy  ul.  B.  Żeleńskiego  w  Rzeszowie  na  rzecz  Miejskiego  Zarządu 

Budynków Mieszkalnych Spółka  z o. o. w Rzeszowie  /w  zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
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Ad. 24. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Rzeszowie 

przy  Placu  Wolności  6.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku 

nr: LXXXIII/16/2010 stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

  

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

zabudowanej  położonej w Rzeszowie  przy Placu Wolności  6  /w  zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 25. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr: LXXXIII/5/2010 stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie  /w  zaproponowanej wersji/  została przyjęta 

jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 26. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wydzierżawienia  nieruchomości  położonych w  Rzeszowie. Następnie  przedstawił 
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uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr:  LXXXIII/8/2010  stanowi  załącznik  

nr 32 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami 

„za”). 

 

Ad. 27. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr:  LXXXIII/10/2010  stanowi  załącznik  

nr 33 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 28. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wydzierżawienia  w  drodze  przetargu  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr:  LXXXIII/14/2010 

stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze  przetargu  nieruchomości 

położonych w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 

(32 głosami „za”). 

 

Ad. 29. 

 

Pan  Lesław  Bańdur  –  Dyrektor  Biura  Obsługi  Informatycznej  

i  Telekomunikacyjnej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie  świadczenia  przez Gminę Miasto 

Rzeszów  działalności  w  zakresie  telekomunikacji.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 35 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie świadczenia przez Gminę Miasto Rzeszów działalności  

w  zakresie  telekomunikacji  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta 

jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 30. 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

aktualności  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa  i  miejscowych  planów  zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na  terenie miasta Rzeszowa w  latach  2006  –  2009. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Radny  Pan Andrzej Dec  –  zapytał,  jaki  obszar miasta  objęty  jest  Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa? 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedziała, że jest to 100% powierzchni miasta. 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  zapytał,  ile  będzie  trwało  zaktualizowanie 

Studium? 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedziała:  „W  tej  chwili  w  opracowaniu  są  zmiany  Studium  na  powierzchni  4,5 

tysiąca hektarów. Dodała, że prace nie zamkną się w okresie roku, gdyż wymagają one 

szeregu analiz  i będą przeprowadzane w oparciu o nowe procedury. Powiedziała: 

„Myślę, że potrzebny jest okres do dwóch lat”. 

 

Radny  Pan  Jacek Kiczek  –  zapytał,  jaki  procent  terenów miasta ma  na  tę 

chwilę uchwalone plany miejscowe? 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedziała, że do końca października miasto posiadało 153 ważne, obowiązujące 

plany miejscowe obejmujące obszar o powierzchni 1085 hektarów, co stanowi około 

10% powierzchni miasta. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała  w  sprawie  aktualności  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa  i  miejscowych  planów 

zagospodarowania  przestrzennego  obowiązujących  na  terenie  miasta  Rzeszowa  

w  latach  2006  –  2009  /w  zaproponowanej wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie  

(29 głosami „za”). 

 

Ad. 31. 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyznaczenia obszarów, na których nastąpiło zniszczenie  lub uszkodzenie obiektów 

budowlanych w wyniku osunięcia ziemi. Następnie zgłosiła autopoprawkę do mapy 

stanowiącej załącznik nr 6 do projektu uchwały, na której zmieniono granice terenów 

zagrożonych  osuwiskami  oraz  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku 

nr: LXXXIII/17/2010 stanowi załącznik nr 37 do protokołu, autopoprawka stanowi 

załącznik nr 37a do protokołu). 

 

 37



Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyznaczenia obszarów, na których nastąpiło zniszczenie 

lub  uszkodzenie  obiektów  budowlanych  w  wyniku  osunięcia  ziemi  /wraz  

z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 32. 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  203/15/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  staroniwskie”  przy  

al. W. Witosa w Rzeszowie, w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 

35.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały 

(projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr: 

LXXXIII/18/2010 stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  203/15/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza 

staroniwskie”  przy  al. W. Witosa w Rzeszowie, w  części  oznaczonej  na  rysunku 

planu  konturem  od  1  do  35  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta 

jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 33. 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  212/24/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004 na osiedlu „Krakowska Południe” 

pomiędzy ul. K. Lewakowskiego a ul. W. Zbyszewskiego w Rzeszowie. Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 39 do protokołu). 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  212/24/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  71/1/2004  na  osiedlu 

„Krakowska  Południe”  pomiędzy  ul. K.  Lewakowskiego  a  ul. W.  Zbyszewskiego  

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (31 głosami 

„za”). 

 

Ad. 34. 

 

Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

uchwalenia  zmiany  Nr  178/5/2009  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych  i  komercyjnych  na  osiedlu 

Nowe Miasto w Rzeszowie wraz z autopoprawką: w §6 w pkt 3 projektu uchwały 

dodaje się podpunkty o następującej treści:  

a) dla  samochodów osobowych: od ulicy  oznaczonej na  rysunku planu  symbolem 

2KL oraz od ulicy oznaczonej na rysunku planu symbolem 5KD/KX, 

b) dla autobusów: od ulicy oznaczonej na rysunku planu symbolem 2KL, 

c) dla samochodów zaopatrzenia: od ulicy oznaczonej na rysunku planu symbolem 

5KD/KX. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 40 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  uchwalenia  zmiany Nr  178/5/2009 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych  

i  komercyjnych  na  osiedlu  Nowe  Miasto  w  Rzeszowie  /wraz  z  autopoprawką/ 

została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 35. 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
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przystąpienia  Gminy  Miasto  Rzeszów  do  projektu  pod  nazwą  „Kreatywny 

nauczyciel”.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu 

uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  stanowi  załącznik  nr  41  do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu pod 

nazwą  „Kreatywny  nauczyciel”  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta 

jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 36. 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Rzeszowa na 2011 

rok.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały 

(projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  

nr: LXXXIII/12/2010 stanowi załącznik nr 42 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Zdrowia  oraz  Komisja  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na  terenie  Miasta  Rzeszowa  na  2011  rok  /w  zaproponowanej  wersji/  została 

przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 37. 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej  i  społecznej  oraz  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,  

z  uwzględnieniem  planu  finansowego  Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  na  2010  rok.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr: LXXXIII/15/2010 stanowi załącznik nr 43 do protokołu). 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

poinformował,  że  Komisja  Zdrowia  oraz  Komisja  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 

zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  oraz  zatrudniania  osób 

niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu  finansowego Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  2010  rok  /w  zaproponowanej  wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 38. 

 

Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 

dnia 14 do 28 października 2010  r. Rada Miasta przyjęła przedstawioną  informację 

bez uwag (wykaz zarządzeń stanowi załącznik nr 44 do protokołu). 

 

Ad. 39. 

   

  Radna  Pani  Józefa  Winiarska  –  zaprezentowała  okolicznościowy  wiersz 

podsumowujący ostatni rok prac Rady Miasta Rzeszowa V kadencji (wiersz stanowi 

załącznik nr do 45 protokołu). 

 

  Radny  Pan  Jerzy  Jęczmienionka  –  złożył  w  formie  pisemnej  interpelację 

następującej treści: 

„W  imieniu mieszkańców, w  związku  z  przyjętą Uchwałą Rady Miasta Rzeszowa  

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto 

Rzeszów a Spółdzielnią ZODIAK, proszę o podjęcie działań zmierzających do przejęcia przez 

Gminę Miasto Rzeszów  nieruchomości  gruntowej  położonej  pod Osiedlową  ulicą  Lipcową, 

która na odcinku ok. 100 metrów jest miejska, a na odcinku ok. 100 metrów nadal znajduje się 

w użytkowaniu Spółdzielni. 

Nadmieniam,  że sprawa była  już wielokrotnie zgłaszana przez mieszkańców Osiedla 

Mieszka I i wymaga pilnego uregulowania”. 
 
 Radny  Pan  Andrzej  Dec  –  w  imieniu  Klubu  Platformy  Obywatelskiej 

podziękował za 4  lata owocnej współpracy. Wyraził nadzieję na dalszą współpracę  

z większością radnych w przeszłej Radzie Miasta. 

   

  Radny  Pan  Janusz  Błoński  –  powiedział:  „Na  ostatniej  sesji  prosiłem  Pana 

Prezydenta  o  interwencję  w  sprawie  przystanku  autobusowego  na  ul.  Jana  Pawła  II  na 

Osiedlu Budziwój. Do końca ubiegłego tygodnia miał on zostać zamontowany. Czy zostanie 

to  zrobione w  tym  roku?  Kolejna  kwestia  to  budowa Orlika w  Budziwoju.  Prace  stanęły  
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w miejscu, wykonano tylko boisko do siatkówki. Problemem jest również utrzymanie czystości 

szalet w Budziwoju, które są usytuowane przy Domu Kultury. Nie mają one właściciela, więc 

nikt nie chce się nimi zająć. Proszę o interwencję w tej sprawie. Myślę, że doraźnie problem 

rozwiązałby Toi – Toi”.  

   

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedział:  „Trwa  akcja  ustawiania  przystanków.  Przystanek  w  Budziwoju  jest 

przewidziany.  Myślę,  że  w  najbliższych  dniach  zostanie  zamontowany.  Sprawdzę  stan 

budowy  Orlika  –  jest  termin  wykonania  inwestycji,  jeśli  nie  zostanie  on  dotrzymany 

wykonawca  zostanie  obarczony  karami.  Co  do  szalet  sprawdzimy  stan  własności  i  ich 

właściciel zostanie zobowiązany do utrzymywania w nich porządku”. 

 

Radny  Pan  Sławomir Gołąb  –  zapytał,  czy w  związku  z  tym,  że  są  plany 

likwidacji III Komisariatu Policji w Rzeszowie, który obsługuje Osiedle Staromieście  

i 1000 – lecia, jakie jest stanowisko Urzędu Miasta w tej sprawie i czy jest szansa, aby 

ten komisariat został utrzymany? Powiedział: „W  imieniu Klubu Radnych Nasz Dom 

dziękuję za współpracę  i mam nadzieję na  jej kontynuację w kolejnej kadencji Rady Miasta 

Rzeszowa”. 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent  Miasta  Rzeszowa  –  odpowiedział,  że 

decyzją  Rady Miasta  przekazywane  są  pieniądze  na  dodatkowe  patrole  i  remont 

obiektów Policji. Powiedział: „Przeprowadzimy rozmowę z Panem Komendantem czy jest 

możliwość utrzymania tego Komisariatu, ale Policja ma swoją politykę i nie możemy niczego 

narzucać”. 

 

  Radny Pan Grzegorz Budzik – w  imieniu klubu  radnych Rozwój Rzeszowa 

podziękował radnym, Panu Prezydentowi, pracownikom Urzędu Miasta oraz Biura 

Rady Miasta za współpracę. 

 

  Radna Pani Jadwiga Stręk – podziękowała radnym oraz Panu Prezydentowi 

za 4  lata współpracy. Życzyła, aby większość  radnych dostała się do Rady kolejnej 

kadencji.  

 

Ad. 40.  

 

  Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła Protokół Nr LXXXI/1/2010 z LXXXI 

sesji Rady Miasta Rzeszowa, która odbyła się w dniu 28 września 2010 r. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – podziękował 

radnym  za  zaufanie  i  powierzenie  mu  funkcji  Przewodniczącego  Rady  Miasta. 

Powiedział,  że  był  to  dla  niego  zaszczyt.  Życzył  radnym  i  Panu  Prezydentowi 

wyboru  na  kolejna  kadencję.  Na  ręce  Pana  Janusza  Samborskiego  – 
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Przewodniczącego Osiedla  Śródmieście  – Południe  złożył podziękowania  za pracę 

dla Rad Osiedli. 

 

Na LXXXIII sesji odbytej w dniu 9 listopada 2010 r. Rada Miasta Rzeszowa 

podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała  Nr  LXXXIII/1459/2010  –  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej 

Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

2. Uchwała  Nr  LXXXIII/1460/2010  –  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej 

Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

3. Uchwała  Nr  LXXXIII/1461/2010  –  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na 

realizację  projektów  o wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną w  uchwale 

budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.  

 

4. Uchwała  Nr  LXXXIII/1462/2010  –  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  

w  zakresie  podejmowania  inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę 

ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.  

 

5. Uchwała Nr LXXXIII/1463/2010 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 

w sprawie emisji obligacji. 

 

6. Uchwała Nr LXXXIII/1464/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

dopłaty  do  kapitału  zapasowego  Miejskiego  Przedsiębiorstwa 

Komunikacyjnego – Rzeszów Spółka z o.o. na pokrycie strat. 

 

7. Uchwała Nr  LXXXIII/1465/2010  – w  sprawie  zmian w  planie  finansowym 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok. 

 

8. Uchwała Nr LXXXIII/1466/2010  – w  sprawie obniżenia  średniej  ceny  skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego za 2011 rok na 

obszarze Gminy Miasto Rzeszów. 

 

9. Uchwała Nr  LXXXIII/1467/2010  – w  sprawie wzoru  deklaracji  na  podatek 

rolny oraz wzoru informacji o gruntach. 

 

10. Uchwała Nr  LXXXIII/1468/2010  – w  sprawie wzoru  deklaracji  na  podatek 

leśny oraz wzoru informacji o lasach. 

 

11. Uchwała Nr LXXXIII/1469/2010  – w  sprawie wysokości  stawek podatku  od 

nieruchomości. 
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12. Uchwała Nr LXXXIII/1470/2010 – w sprawie wzoru deklaracji na podatek od 

nieruchomości  oraz  wzoru  informacji  o  nieruchomościach  i  obiektach 

budowlanych. 

 

13. Uchwała Nr LXXXIII/1471/2010  – w  sprawie uchylenia uchwały w  sprawie 

zarządzenia  poboru  opłaty  skarbowej  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia 

inkasenta i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

14. Uchwała Nr LXXXIII/1472/2010 – w sprawie przyjęcia Zintegrowanego Planu 

Rozwoju Transportu Publicznego Rzeszowa na lata 2010 – 2015. 

 

15. Uchwała Nr LXXXIII/1473/2010 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż prawa wieczystego 

użytkowania  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Przemysłowej w  Rzeszowie  

i udzielenia bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości. 

 

16. Uchwała  Nr  LXXXIII/1474/2010  –  w  sprawie  podwyższenia  kapitału 

zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji Spółka  

z o. o.  

 

17. Uchwała Nr LXXXIII/1475/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty. 

 

18. Uchwała Nr LXXXIII/1476/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty. 

 

19. Uchwała  Nr  LXXXIII/1477/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy  ul. Ks.  Jerzego  Popiełuszki  

w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

20. Uchwała Nr LXXXIII/1478/2010  – w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż 

nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  ulicy 

Warneńczyka. 

 

21. Uchwała Nr LXXXIII/1479/2010 – w  sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

nieruchomości  położonych  przy  ul. Krakowskiej  64C w  Rzeszowie  na  czas 

nieoznaczony. 

 

22. Uchwała Nr LXXXIII/1480/2010 – w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zamiany  nieruchomości  pomiędzy  Gminą  Miasto  Rzeszów,  a  Spółdzielnią 

ZODIAK w Rzeszowie. 
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23. Uchwała  Nr  LXXXIII/1481/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

ustanowienie  i  wniesienie  jako  wkładu  niepieniężnego  (aportu)  prawa 

wieczystego  użytkowania  nieruchomości,  położonej  przy  ul.  B.  Żeleńskiego  

w Rzeszowie na  rzecz Miejskiego Zarządu Budynków Mieszkalnych Spółka  

z o. o. w Rzeszowie. 

 

24. Uchwała Nr LXXXIII/1482/2010  – w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej położonej w Rzeszowie przy Placu Wolności 6. 

 

25. Uchwała Nr LXXXIII/1483/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. 

 

26. Uchwała Nr LXXXIII/1484/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonych w Rzeszowie. 

 

27. Uchwała Nr LXXXIII/1485/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

na czas nieoznaczony. 

 

28. Uchwała  Nr  LXXXIII/1486/2010  –  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze 

przetargu nieruchomości położonych w Rzeszowie. 

 

29. Uchwała Nr LXXXIII/1487/2010 – w sprawie świadczenia przez Gminę Miasto 

Rzeszów działalności w zakresie telekomunikacji. 

 

30. Uchwała  Nr  LXXXIII/1488/2010  –  w  sprawie  aktualności  Studium 

Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta 

Rzeszowa  i  miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego 

obowiązujących na terenie miasta Rzeszowa w latach 2006 – 2009. 

 

31. Uchwała  Nr  LXXXIII/1489/2010  –  w  sprawie  wyznaczenia  obszarów,  na 

których  nastąpiło  zniszczenie  lub  uszkodzenie  obiektów  budowlanych  

w wyniku osunięcia ziemi. 

 

32. Uchwała Nr LXXXIII/1490/2010  – w  sprawie przystąpienia do  sporządzenia 

zmiany  Nr  203/15/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  32/14/2000  „Wzgórza  staroniwskie”  przy  al. W. Witosa  

w Rzeszowie, w części oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35. 

 

33. Uchwała Nr LXXXIII/1491/2010  – w  sprawie przystąpienia do  sporządzenia 

zmiany  Nr  212/24/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 71/1/2004 na osiedlu „Krakowska Południe” pomiędzy ul. 

K. Lewakowskiego a ul. W. Zbyszewskiego w Rzeszowie. 

 

 45



 46

34. Uchwała  Nr  LXXXIII/1492/2010  –  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  

Nr  178/5/2009  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  

Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych  i  komercyjnych  na  osiedlu  Nowe 

Miasto w Rzeszowie. 

 

35. Uchwała  Nr  LXXXIII/1493/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  Gminy Miasto 

Rzeszów do projektu pod nazwą „Kreatywny nauczyciel”. 

 

36. Uchwała Nr LXXXIII/1494/2010 – w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Rzeszowa na 2011 rok. 

 

37. Uchwała  Nr  LXXXIII/1495/2010  –  zmieniająca  Uchwałę  Rady  Miasta 

Rzeszowa  w  sprawie  określenia  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  

i  społecznej  oraz  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,  z  uwzględnieniem 

planu  finansowego  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 

Niepełnosprawnych na 2010 rok. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku  

z  wyczerpaniem  porządku  obrad  zamknął  obrady  LXXXIII  sesji  Rady  Miasta 

Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godziny 830 do godziny 1430. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:              Przewodniczący 

                                                                                                    Rady Miasta Rzeszowa 

Żaneta Łyszczek                     

 

                                                                                                           Konrad Fijołek                              

Sprawdził:                              

Dyrektor Biura Rady Miasta 

 

         Mirosław Kubiak 


